
世界自然基金會香港分會— My Baby Shark郵購表格 

WWF-Hong Kong – My Baby Shark Mail Order Form 

 

 

個人資料 Personal Information                                                              

姓名 Name：(先生Mr. /小姐Miss /女士 Mrs. ) ___________________________________________ 

會員編號(如適用) Membership no. (if any)：_____________________________ 

電郵地址 Email address：________________________________   電話號碼 phone no：_____________________________ 

地址 Address：___________________________________________________________________________________________ 

 

 

領取辦法 Delivery                                                                         

□  請郵寄到以下地址 Please post the products to my mailing address 

      姓名 Name：_________________________    電話號碼 Phone no：_____________________________ 

      送貨地址 Address (如與上述地址不同 if different from above)︰______________________________________ 

      ____________________________________________________________________________________________ 

□  本人親身或委託親友到中環訪客中心領取請 (地址：香港中環纜車徑一號)   

I or my representative would like to collect the products from the WWF Central Visitor Center (Address: WWF Hong Kong,  

No. 1 Tramway Path, Central, Hong Kong). 

 

 

訂購物品 Order Items                                                                      

貨品編號

Product code 

貨品名稱  

Product Name 

單價  

Unit Price 

數量 

Quantity 

金額 

Subtotal 

40483 My Baby Shark $50   

如需郵寄 

For mail 

delivery 

購買 1至 16個 My Baby Tree的郵費  

The postage fee for buying 1 – 3 pcs of My Baby Tree    
$12 

N/A  

購買 17至 42個 My Baby Tree 郵費  

The postage fee for buying 4 – 6 pcs of My Baby Tree    
$14 

如需購買大量My Baby Shark，請聯絡熊貓禮品店職員 

For bulk purchase, please contact Panda Shop’s staff 

電話 Tel: 2283 6902 

電郵 Email: pandashop@wwf.org.hk 

N/A 

如需掛號 

For registered 

post 

附加掛號費用 

Additional charge 
$13 N/A  

額外捐款 Additional donation  

總金額 Total  

 

 

 

 

 

 

 



付款方法 Payment method                                                                 

□  支票付款 cheque： 隨函附上抬頭為「世界自然(香港)基金會」的劃線支票 

Enclosed is a crossed cheque made payable to “World Wide Fund For Nature Hong Kong”  

支票號碼 CQ No.：_______________________________________ 

□  信用卡付款 Credit card： 

□ Visa       □ Master     □ American Express      □ Diner’s Club 

持卡人姓名 Card Holder：___________________________ 

信用卡號碼 Card No.：______________________________ 信用卡到期日 Expiry Date： ______________________ 

持卡人簽署 Signature： ____________________________ 日期 Date：____________________________________ 

 

 

收集個人資料聲明  Personal Information Collection Statement (PICS)                              

世界自然基金會香港分會（下稱「本會」）承諾遵守及履行《個人資料（私隱）條例》之規定，以確保你的個人資料準確

及安全。閣下的個人資料（包括你的姓名、地址及／或電郵地址、電話號碼、捐款紀錄、出生日期及其他）或會被本會

及其指定之服務供應商透過郵寄、電子郵件、電話通話、短訊及互聯網通訊等的方法，用作提供最新組織資訊、問卷調

查、籌募活動、捐款或會員通訊、會員活動及其他通訊和推廣之用途。若想了解關於本會私隱政策之全文，請瀏覽以下

網址：wwf.org.hk/privacy。 

閣下可隨時及在毋須繳付任何費用下，選擇不接收本會通訊。閣下只須致電本會之捐款事務小組： 2526 1011，或發送電

郵至 member@wwf.org.hk ，或以書面方式（郵寄地址：中環纜車徑一號 世界自然基金會香港分會）通知本會。 

若閣下不希望收到本會之任何通訊，或只希望透過郵寄／電子郵件收到通訊，請在下列方格內加上√號。  

☐ 只收信件    ☐只收電子郵件   ☐ 不接收任何通訊 

WWF-Hong Kong undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal 

data kept are accurate and secure. Your personal information (including your name, postal and/or email addresses, telephone 

number, donation records, and date of birth, etc.) may be used by WWF-Hong Kong and the appointed service providers, for the 

purposes of sending you organizational updates, surveys, fundraising appeals, donation or membership administration, event 

invitations, other communication and marketing via postal mail, electronic mail, telephone, SMS, online, etc. For the full version 

of our Privacy Policy, please visit the WWF-Hong Kong website at wwf.org.hk/en/privacy. 

You may opt out of receiving communications from us at any time free of charge. Simply call our service hotline at 2526 1011 or 

send an email to member@wwf.org.hk or write to WWF-Hong Kong at 1 Tramway Path, Central. 

If you DO NOT wish to receive any communications from us, or only receive communications via post or email, please tick the 

appropriate box below.  

☐  only by post    ☐ only by email  ☐ no communications  

 

填妥申請表格後，請透過以下方式交給我們： 

After you complete this order form please return it to us by one of the following methods: 

1. 傳真至本會 Fax to WWF：2845 2734 

2. 電郵 Email：pandashop@wwf.org.hk  

3. 郵寄：香港中環纜車徑一號 世界自然基金會訪客中心收 

       Mail: Donor Services Department, WWF Central Visitor Centre, No. 1 Peak Tram Path, Central, Hong Kong 

4. 親自交予本會中環訪客中心職員 

       Hand it to our staff at the WWF Central Visitor Centre 


